

NEXXTECH™

USB 2.0 Data Link Cable

Owner's Manual – 2604800B

Introduction:

The USB 2.0 Data Link Cable provides a USB-based link solution for two USB hosts of PCs or notebooks. With the USB 2.0 Data Link Cable, users can quickly transfer files directly from PC to PC. The main function is to enable bilateral data transfer between two PCs without having to install any driver or application software. This cable is fully USB 2.0 compliant designed to make a connection between any USB hosts. The USB interfaces are for high speed operation (480Mbps and 12Mbps). Compatible with Windows Vista/XP/7 - no driver. Suitable for Mobile PC and Sotro environment.

Features

- USB specification compliance
- Conforms to high-speed (480 Mbps) USB specification
- Plug and Play capability

System Requirements:

- Windows 98SE/ME/2000/XP/Vista/7

Installing the Windows Easy Transfer (WET) Program

Before you can use the PCLinq3 program under Windows XP or Windows Vista, you first need to have the Microsoft Windows Easy Transfer (WET) program pre-installed for supporting Microsoft Windows USB class driver (winusb.sys). Windows Easy Transfer (WET) program is already built inside Windows Vista so you only need to install the program for Windows XP with Service Pack 2 (SP2).

1. Insert the Windows Easy Transfer (WET) installer CD into your Windows XP PC drive to launch the installation wizard and help you install the program. Do the same installation process for the other PC that you will link together.
2. After installation is completed, you can now plug-in the USB 2.0 Data Link Cable to the USB port. The USB 2.0 Data Link Cable auto play window will pop out for you to run instantly. You can click OK to launch the Windows Easy Transfer program.
3. You can also go to Control Panel—System—Device Manager to view the device properties. You should see "USB 2.0 Data Link Cable" device under the Transfer Cable Devices.
4. You can also go to the Microsoft website to download free the easy transfer program. <http://windows.microsoft.com/en-US/windows7/products/features/windows-easy-transfer> or <http://windows.microsoft.com/fr-CA/windows7/products/features/windows-easy-transfer>
5. This program is already built into Windows 7, so it is not necessary to install it on a Windows 7-based PC. The Windows Easy Transfer program is only for XP/Vista it only can transfer data from an old OS to a new OS. It can not be used for lower OS such as 2000/ME/98SE.

Installing the PCLinq3 Setup Program

The following steps will guide you in installing the PCLinq3 software for Windows Vista, Windows XP, Windows 2000, Windows ME, and Windows 98SE. PCLinq3 is a user-friendly file manager program that allows you to see and control file directories on both PCs at the same time.

1. If you are running Windows Vista or Windows XP, you are required to install the Windows Easy Transfer program first. The USB 2.0 Data Link Cable uses the same device driver (winusb.sys) provided on the Windows Easy Transfer program for Windows Vista and Windows XP. If you are running Windows 2000/ME/98SE, you only need to install PCLinq3, it is not necessary to install the Windows Easy Transfer (WET) program.
2. Load the PCLinq3 installer CD and run the SETUP.EXE executable program file. The Setup program will then start to prepare the InstallShield Wizard that will guide you through the rest of the setup process.
3. The InstallShield Wizard welcome dialog box will then appear to display some information regarding the Setup program. Follow the instructions and click Next to continue and follow the succeeding instructions to complete the installation.
4. After installation is complete, click Start and Program Files and check if the Prolific PCLinq3 program folder was created. For Windows Vista, XP and 2000, there are two programs provided: ANSI mode and Unicode mode. For Windows 98 and ME, only the ANSI mode is provided.
5. After installing the PCLinq3 program via the included CD, you will be able to transfer data between any version OS. For XP and some Vista PCs, you will need to install the Windows Easy Transfer program first then install PCLinq3 to enable the XP PC data transfer.

Running the PCLinq3 Program

The PCLinq3 program allows you to easily link two computers by plugging each end of the The USB 2.0 Data Link cable into the USB port of both computers. Before you can start using the PCLinq3 program, you need to first run the Setup program on both computers and install the bridge cable as mentioned in the previous section.

PCLinq3 is an application program used to control the file sharing and data transfer of the linked computers (also known as the local PC and the remote PC). After you have successfully completed the Setup programs and plugged in the USB 2.0 Data Link cable, simply click and run the PCLinq3 program found in the PCLinq3 program folder.

With PCLinq3, you can control both the local and remote PCs and do the following:

- | | |
|---------------------------|------------------------------|
| (1) Display files/folders | (5) Copy files/folders |
| (2) Open files/folders | (6) Move files/folders |
| (3) Create files/folders | (7) Change file/folder names |
| (4) Delete files/folders | |

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003. CAN ICES-3(B).

THE SOURCE - WARRANTY



The Source warrants that this product will be free from defects in materials and workmanship for a period of one (1) year from the date of purchase. Within this period, simply take the product and your proof of purchase to any The Source store or participating dealer and the product will be replaced (where available) without charge. Any product which has been subject to misuse or accidental damage is excluded from this warranty.

This warranty is only applicable to a product purchased through The Source company-owned stores or participating dealers in Canada where the warranty is included with the product. While this warranty does not confer any legal rights other than those set out above, you may have additional statutory rights which will vary under the laws of the various countries, states, provinces and other governmental entities in which The Source operates. This warranty is subject to all statutory rights you may have in Canada.

Imported by:
The Source,
Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5
Manufactured in China



For product support please visit
www.thesource.ca

© 2014 The Source.
All Rights Reserved.

NEXXTECH™

Câble USB 2.0 de liaison de données

Manuel de l'utilisateur – 2604800B

Introduction :

Le câble USB 2.0 de liaison de données procure une solution de liaison par l'USB pour deux hôtes USB de PC ou de portables. Avec ce câble, les utilisateurs peuvent transférer rapidement des fichiers directement de PC à PC. La fonction principale est l'établissement du transfert bilatéral des données entre deux PC, sans avoir à installer de pilote ou de logiciel d'application. Ce câble se conforme entièrement à l'USB 2.0 et est conçu pour établir une connexion entre deux hôtes USB. Les interfaces USB sont pour les opérations à haute vitesse (480 Mbps et 12 Mbps). Compatible avec Windows Vista/XP/7 - sans pilote. Convient à l'environnement PC Mobile et Sotro.

Caractéristiques :

- Conforme à la spécification USB
- Conforme à la spécification USB de haute vitesse (480 Mbps)
- Prêt à l'emploi

Exigences du système :

- Windows 98SE/ME/2000/XP/Vista/7

Comment installer le programme Windows Easy Transfer (WET)

Avant de pouvoir utiliser le programme PCLinq3 avec un système Windows XP ou Windows Vista, il faut d'abord avoir le programme Windows Easy Transfer (WET) installé pour supporter le pilote Microsoft Windows USB Class (winusb.sys). Le programme Windows Easy Transfer (WET) existe déjà dans le système Windows Vista et vous devrez seulement installer le programme pour Windows XP avec le Service Pack 2 (SP2).

1. Insérez le CD d'installation Windows Easy Transfer (WET) dans le lecteur du système Windows XP pour lancer l'assistant intelligent pour installer le programme. Installez ce programme sur tout ordinateur que vous allez relier.
2. Une fois l'installation terminée, vous pourrez brancher le câble USB 2.0 de liaison de données au port USB. La fenêtre d'auto exécution du câble USB 2.0 de liaison de données apparaît. Cliquez sur OK pour exécuter le programme Windows Easy Transfer (WET).
3. Vous pourrez également consulter le Panneau de configuration – Système – Gestionnaire de périphérique pour voir les propriétés du périphérique. Vous devriez voir « USB 2.0 Data Link Cable » dans la liste.
4. Vous pourrez également consulter le site web Microsoft pour télécharger le programme Windows Easy Transfer. <http://windows.microsoft.com/en-CA/windows7/products/features/windows-easy-transfer> ou <http://windows.microsoft.com/fr-CA/windows7/products/features/windows-easy-transfer>
5. Ce programme est déjà installé sur Windows 7, alors il n'est pas nécessaire de l'installer sur un système avec Windows 7. Le programme Windows Easy Transfer (WET) est seulement pour XP/Vista, il peut transférer seulement les données de l'ancien système d'exploitation au nouveau. Il ne peut pas être utilisé avec les versions plus anciennes telles que 2000/ME/98SE.

Comment installer le programme PCLinq3

Les étapes suivantes vous expliquent comment installer le logiciel PCLinq3 pour Windows Vista, Windows XP, Windows ME et Windows 98SE. Le programme PCLinq 3 est un gestionnaire de fichiers qui vous permet de commander les répertoires de fichiers sur les deux ordinateurs en même temps.

1. Si vous utilisez Windows Vista ou XP, il faut d'abord avoir le programme Windows Easy Transfer (WET) installé. Le câble USB 2.0 de liaison de données utilise le même pilote (winusb.sys) fourni dans le programme Windows Easy Transfer pour Windows Vista et Windows XP. Si vous utilisez Windows 2000/ME/98SE, il n'est pas nécessaire d'installer le programme Windows Easy Transfer (WET).
2. Insérez le CD d'installation PCLinq3 et exécutez le fichier SETUP.EXE. Le programme d'installation préparera l'assistant intelligent InstallShield qui vous aidera avec l'installation.
3. La fenêtre de l'assistant intelligent InstallShield apparaît sur l'écran. Suivez les instructions et cliquez sur Next pour continuer. Suivez les directives sur les fenêtres pour faire l'installation.
4. Une fois l'installation terminée, cliquez sur Démarrer et Programmes pour vérifier si le dossier Prolific PCLinq3 a été créé. Pour les systèmes Vista, XP, et 2000 il y a deux programmes fournis : mode ANSI et mode Unicode. Pour les systèmes Windows 98 et ME, seulement le code ANSI est fourni.
5. Une fois le programme PCLinq3 installé, vous serez capable de transférer les données entre les différentes versions de systèmes d'exploitation. Pour XP et certains ordinateurs avec Vista, vous devrez installer en premier le programme Windows Easy Transfer et ensuite installer le programme PCLinq3 pour faciliter le transfert de données du système XP.

Exécuter le programme PCLinq3

Le programme PCLinq3 vous permet de relier deux ordinateurs en branchant un bout du câble USB 2.0 de liaison de données à un port USB de chaque ordinateur. Avant que vous puissiez utiliser le programme PCLinq3, il est nécessaire d'exécuter le programme d'installation sur les deux ordinateurs et installer le câble pont comme décrit dans la section ci-dessus. PCLinq3 est une application utilisée pour commander le partage de fichiers et le transfert de données des ordinateurs reliés (aussi connu comme l'ordinateur local et l'ordinateur secondaire). Après avoir exécuté les programmes d'installation et branché le câble USB 2.0 de liaison de données, cliquez sur et exécutez le programme PCLinq3 trouvé dans le dossier de programme PCLinq3.

Avec PCLinq3, vous pourrez commander l'ordinateur local et l'ordinateur secondaire comme suit:

(1) Afficher des fichiers/dossiers	(5) Copier des fichiers/dossiers
(2) Ouvrir des fichiers/dossiers	(6) Transférer des fichiers/dossiers
(3) Créer des fichiers/dossiers	(7) Modifier le nom de fichiers/dossiers
(4) Supprimer des fichiers/dossiers	

Cet appareil numérique de classe B est conforme à la norme NMB-003. CAN NMB-3(B).

GARANTIE - LA SOURCE



La Source garantit que ce produit sera exempt de défauts de matériaux et de fabrication pour une période de (1) un an à compter de la date d'achat. Durant cette période, veuillez simplement retourner le produit ainsi que votre preuve d'achat dans tout magasin La Source, ou détaillant participant, et le produit sera échangé (dans les magasins où il sera disponible) sans frais. Tout produit qui aura été soumis à une mauvaise utilisation, ou à des dommages accidentels sera exclu de la présente garantie. Cette garantie ne s'applique qu'à un produit acheté dans un magasin La Source ou détaillant participant au Canada où la garantie est incluse avec le produit. Alors que cette garantie ne confère aucun droit légal autre que ceux mentionnés ci-dessus, vous pouvez avoir recours à des droits statutaires supplémentaires qui pourront varier selon les lois de divers pays, états, provinces et autres entités gouvernementales dans lesquelles La Source est active. Cette garantie est soumise à tous les droits statutaires auxquels vous pouvez avoir recours au Canada.

Importé par :
La Source,
Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5
Fabriqué en Chine



Pour le service à la clientèle, veuillez visiter
www.thesource.ca

© 2014 La Source.
Tous droits réservés.